
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 16. juni 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 850 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 850:  

”Kan ministeren oplyse, om det vil være muligt at revurdere beslutningen fra 2012 

om, at den samlede sygehusudgift i fremtiden skal reduceres med 8 pct., og der kun 

skal være én akutfunktion på Fyn i fremtiden i Odense, set i lyset af ændrede patient-

tal, planer om yderligere udvidelse af OUH, flere ældre og kronikere og et paradigme-

skift med sundhedsreformen fra maj henimod en styrkelse af det nære og sammen-

hængende sundhedsvæsen? ” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperioden er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for 

fristen. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo august 2022. 
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